

SCÉALTA SCOILE

A Thuismitheoir,

Tá súil agam go bhfuil cúrsaí go maith leat.

Bhaineamar leas as an dea-aimsir an tseachtain seo chun na trialacha do Lá Spóirt na Cathrach a chur sa tsiúil. Buíochas mór le Múinteoir Kim as iad a shocrú. Beidh an Lá Spóirt ag titim amach ar an 29ú Bealtaine san MTU.

Tá feachtas úrnua tosnaithe maidir le labhairt na Gaeilge. Tá gach rang gafa leis. B'fhiú go mór ceist a chur ar do pháiste faoi. Taimid faoi chomaoin ag Múinteoir Caoilfhionn as ucht tabhairt faoi.

Bhí Múinteoir Denise an bhrodúil as an gCoiste Glas agus Rang 3 nuair a labhair siad faoin mbithéagsúlacht an tseachtain seo. Táimid ar fad ag foghlaim uathu.

Bhí lá pisteamaí ag Naíonáin Bheaga A inniu mar chéiliúradh ar an obair mhór atá ar siúl acu faoi láthair.

D'imir na cailíní agus na buachaillí as baile mar chuid de Sciath na Scol an tseachtain seo. Táimid ag tnúth le cluichí na seachtaine seo chugainn cheana féin.

Comhghairdeas le Lily, Mia, Doireann agus Abigail a bhuaigh a gcluiche i gcomórtas leadóige scoileanna na Mumhan ar an gCéadaoin. Buíochas mór le Múinteoir Maria agus le Brenda agus Miriam don tacaíocht.

> Le meas, Niamh







SCÉALTA SCOILE

Dear parent, I hope you are all well.

We took advantage of the good weather this week to run the City Sports Day trials. Many thanks to Múinteoir Kim for arranging them. Cork City School Sports Day will be taking place on the 29th of May in MTU.

Currently a new project promoting the speaking of Irish is being rolled out. Every class is involved. It would be really worth asking your child about it. Thanks to Múinteoir Caoilfhionn for initiating the project.

Múinteoir Denise was very proud of the Green Schools Committee and Rang 3 when they spoke about biodiversity this week. We are all learning from them.

Naíonáin Bheaga A had a pyjama day today to celebrate the great work they are currently doing.

Both girls and boys played away from home as part of the Sciath a Scol this week and were successful. We are already looking forward to next week's games.

Congratulations to Lily, Mia, Doireann and Abigail who won their match in the Munster schools tennis competition on Wednesday. Many thanks to Múinteoir Maria and Brenda and Miriam for their support.

Le meas.

Niamh Ní Mhaoláin





